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Abstract (en)
In the case of the annular obturator, there is arranged, in a pipe (4), a liner (3) which can be displaced back and forth in the axial direction of the pipe
(4) and rests on the inner wall of the pipe (4). An actuating device (5, 6, 7) for the liner (3) is provided, and the pipe (4) is provided at one end with
a funnel (2) on which there are arranged connection stubs (10) which bear a pyramid-shaped roof (displacement body) (1) which has a guttering (8)
running around it. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dem Ringwehrschieber ist in einem Rohr (4) ein in Achsrichtung des Rohres (4) hin- und herschiebbares Futterrohr (3) angeordnet, das an der
Innenwand des Rohres (4) anliegt. Eine Betätigungseinrichtung (5, 6, 7) für das Futterrohr (3) ist vorgesehen und das Rohr (4) ist an einem Ende mit
Trichter (2) versehen, auf dem Stützen (10) angeordnet sind, die ein pyramidenförmiges Dach (Verdrängerkörper) (1) tragen, das eine umlaufende
Traufe (8) aufweist. <IMAGE>
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